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                                     PROTOKÓŁ NR XXIII/2012 
                                     z przebiegu obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Choszcznie, 
                                     która odbyła się 10 września 2012 r.  w Ośrodku Sportowo –   
                                     Wypoczynkowym w Choszcznie ul. Sportowa 1. 
 
W sesji uczestniczyło 19 radnych. Skład ustawowy Rady wynosi 21 osób. Nieobecni 
usprawiedliwieni: Teresa Kasior, Piotr Nahorski. 
 
Porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu  z XXI i XXII sesji Rady Miejskiej. 
3. Rozpatrzenie projektów i podjecie uchwał na drukach: 

- druk nr 187 zmieniający uchwałę w sprawie współdziałania z Województwem 
Zachodniopomorskim w realizacji zadania pn.: „ Przebudowa ul. Dąbrowszczaków w ciągu 
drogi wojewódzkiej Nr 175 i ul. Władysława Jagiełły w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 160 ”, 
- druk nr 188 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemu odnośnie wspólnej realizacji zadania „ Przebudowa ul. 
Dąbrowszczaków w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 175 i ul. Władysława Jagiełły w ciągu 
drogi wojewódzkiej Nr  160”, 
- druk nr 192 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na 
lata 2012-2015 dla Gminy Choszczno, 
- druk nr 193 w sprawie podziału Gminy Choszczno na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 
i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 
- druk nr 194 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 
Choszczno na lata 2012-2014, 
- druk nr 195 zmieniający uchwałę w sprawie  regulaminu określającego wysokość dodatków 
i innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz zasady przyznawania i wypłacania 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli, 
- druk nr 196 w sprawie zmian budżetu na rok 2012. 

4. Informacja Burmistrza Choszczna z przebiegu wykonania budżetu Gminy Choszczno 
            za I półrocze 2012 r. 

5. Sprawozdanie  z działalności Burmistrza w okresie między sesjami i wykonania  
uchwał Rady Miejskiej. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje 
8. Zakończenie obrad. 

Przebieg sesji: 
Ad. 1.  Pan Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej o godzinie 14:00 otworzył 
obrady XXIII sesji Rady Miejskiej w Choszcznie. 
Powitał przybyłych radnych, p. Burmistrza Roberta Adamczyka, oraz zaproszonych gości. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach bierze udział 18 radnych, co 
upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. 
W związku ze zmianą statutu do liczenia głosów poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej p. Sylwestra Stefańskiego. 
Radny Paweł Nahorski zaproponował wycofanie druku nr 193 z porządku obrad do komisji, 
uzasadniając brakiem konsultacji z sołtysami i złym podziałem sołectw na okręgi wyborcze. 
Za wnioskiem głosowało 9 radnych, 5 głosów było przeciwnych i 3 głosy wstrzymujące się, 1 
osoba nie głosowała. Wniosek nie przeszedł. 
Pan Robert Adamczyk zabrał głos wycofując ten projekt uchwały z porządku obrad. Projekt 
na druku 193 został wycofany z porządku obrad. 
Ad. 2. W tym punkcie radni zatwierdzili protokoły z XXI i XXII sesji Rady Miejskiej bez 
odczytywania, uwag nikt nie zgłosił, głosami 18 „za” przyjęto protokoły. 
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Ad. 3.  Rozpatrywanie projektów uchwał: 
 - druk 187 zmieniający uchwałę w sprawie współdziałania z Województwem 
Zachodniopomorskim w realizacji zadania pn.: „ Przebudowa ul. Dąbrowszczaków w ciągu 
drogi wojewódzkiej Nr 175 i ul. Władysława Jagiełły w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 160 ”. 
Projekt przedstawił pan Burmistrz Adamczyk przypominając, że ten projekt był dokładnie 
omawiany na wszystkich komisjach i na wszystkie pytania została udzielona odpowiedź. 
Dyskusji radni nie podjęli. Uchwała została podjęta 9 głosami „za”, wstrzymało się 9 
radnych, głosów przeciwnych nie było. Uchwały nr XXIII/191/2012. 
 
- druk 188 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemu odnośnie wspólnej realizacji zadania „ Przebudowa ul. 
Dąbrowszczaków w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 175 i ul. Władysława Jagiełły w ciągu 
drogi wojewódzkiej Nr  160”. Przedstawił pan Adamczyk. Radni bez dyskusji nad projektem 
podjęli uchwałę 9 głosami „za”, przy 9 głosach wstrzymujących się, głosów przeciwnych nie 
było. Uchwała nr XXIII/192/2012. 
 
- druk 192  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 
2012-2015 dla Gminy Choszczno. Omówił pan Robert Adamczyk. Wniosków z komisji nie 
było. Dyskusji radni nie podjęli. Uchwałę podjęto 18 głosami „za”.  
Uchwała nr XXIII/193/2012. 
 
- projekt uchwały na druku 194  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Choszczno na lata 2012-2014. Przedstawił pan Burmistrz Adamczyk 
wprowadzając autopoprawkę na stronie 3 zabrakło przy wydruku część tekstu „Na terenie  
Gminy Choszczno rodzin z dziećmi korzystających z różnych form wsparcia…” 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było. Uchwała została przyjęta 18 głosami „za”. 
Uchwała nr XXIII/194/2012 
  
- druk 195 zmieniający uchwałę w sprawie  regulaminu określającego wysokość dodatków i 
innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz zasady przyznawania i wypłacania 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli. Przedstawił pan Robert 
Adamczyk. 
Radny Remigiusz Szczęsny zapytał czy były uzgodnienia ze związkami nauczycielskimi. Pan 
Burmistrz odpowiedział, że tak. 
Pan Zbigniew Żółkiewicz zapytał o ile zostały podniesione stawki. 
Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi, że dla dyrektorów placówek o 15 zł. 
Pan Paweł Nahorski zapytał czy te stawki dotyczą też zastępców dyrektorów, bo w Szkole 
Podstawowej Nr 1 jest takie stanowisko. 
Pan Burmistrz odpowiedział, że nie ma takiego stanowiska. 
Więcej uwag nie było. Uchwałę radni podjęli 18 głosami „za”. Uchwała nr XXIII/195/2012. 
 
-projekt uchwały na druku nr 196 w sprawie zmian budżetu na rok 2012. Projekt przedstawiła 
pani Barbara Król Skarbnik. Uchwała była omawiana na komisjach nikt uwag nie wniósł, nie 
było też wniosków. W imieniu Burmistrza pani Skarbnik prosi o podjęcie uchwały. 
Dyskusji nie było. Za uchwałą głosowało 10 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
wstrzymało się 8 radnych. Uchwała nr XXIII/196/2012. 
Na sesję przybył radny Wiesław Włudarski. 
 
Ad.4. Informacja Burmistrza Choszczna z przebiegu wykonania budżetu Gminy Choszczno 
za I półrocze 2012 r. W imieniu pana Burmistrza pani Skarbnik przedstawiła informację i 
odczytała pozytywną opinię z RIO o przedłożonej przez Burmistrza Choszczna tej informacji.  
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W dyskusji głos zabrał radny Szczęsny pytając o kwotę z działu 758 czy jest ona wymagalna i 
dlaczego odsuwana w czasie. 
Pan Burmistrz odpowiedział, że ta kwota dotyczy sprawy sądowej od 2006 roku, to sprawa z 
podwykonawcą budowy tego Ośrodka Sportowo – Wypoczynkowego. Ta kwota nie jest 
wymagalna. 
Pan radny Paweł Nahorski zapytał z czego wynika nie wielki sposób realizacji funduszy 
sołeckich.  
Pan Burmistrz odpowiedział, że ze strony Urzędu  nie ma przeszkód na realizację tego 
funduszu. Więcej uwag w dyskusji nie było. 
 
Ad.5.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
Pan Przewodniczący poinformował, że zarządzenia  Burmistrza  znajdują się na stronach BIP 
Urzędu Miejskiego i  do złożonego sprawozdania, które było wyłożone w Biurze Rady w 
czasie posiedzeń komisji  nikt uwag nie wniósł. 
 
Ad.6. Interpelacje i zapytania radnych.  
Pan Remigiusz Szczęsny zapytał Pana Burmistrza czy podjął decyzje w sprawie osoby 
potrzebującej, która napisała pismo. Pan Burmistrz odpowiedział, że kontaktował się z 
Ośrodkiem Pomocy Społecznej, który pomoże tej osobie. 
 
Ad.7. Wolne wnioski i informacje. 
Pan Burmistrz zabrał głos informując radnych o decyzji jakie wydało Samorządowe 
Kolegium Odwoławcze uchylając decyzję Burmistrza Choszczna w sprawie braku 
pozwolenia na budowę  pawilonu handlowego. SKO ustaliło warunki zabudowy dla tej 
inwestycji. Gmina nie może odwołać się od tej decyzji, bo nie jest stroną. 
Pan Bogusław Szymański poinformował radnych o piśmie jakie wpłynęło od mieszkańców 
Osiedla Korzedo w sprawie drogi, następnie zaproponował przekazanie tej sprawy do 
rozpatrzenia przez Komisje Komunalną. Za wnioskiem głosowało 18 radnych, 1 głos 
wstrzymujący się. Pismo przekazano do Komisji Komunalnej. 
Przewodniczący poinformował o przekazaniu do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną 
trzech wniosków – skarg dodając potrzebę przestrzegania kodeksu postępowania 
administracyjnego jakie we wnioskach pokontrolnych przekazał Wojewoda 
Zachodniopomorski. Poprosił panią Mariolę Kołodko  Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o 
informację jaką podjęła Komisja na swoim posiedzeniu w temacie tych trzech skarg. 
Pani Mariola Kołodko poinformowała, że na posiedzeniu 8 września 2012 r. Komisja 
wstępnie zajęła się tymi skargami i na najbliższej sesji przedstawi odpowiednie stanowisko. 
Ad.8. Wobec wyczerpania porządku obrad p. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady 
Miejskiej Choszczna zamknął obrady XXIII sesji Rady Miejskiej Choszczna dziękując za 
udział.  
Przebieg sesji został nagrany na płytę CD. Sesję zakończono o godzinie 15:10. 
Protokołowała A. Fic-Łasowska. 
 
 
 
                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                   Bogusław Szymański 


